
Beste Charles, 

 

VVD, CDA en SP willen graag een emailprocedure starten om namens de commissie BiZa de minister 

BZK een reactie te vragen voor het VAO Klimaatakkoord Gebouwde Omgeving op het volgende 

artikel: 

 

https://www.nrc.nl/nieuws/2020/10/15/ineens-was-er-een-brief-voorlopig-gaat-uw-wijk-toch-niet-

van-het-gas-af-a4016235 

Graag willen we een reactie op de volgende punten: 

- In hoeverre tijdens het debat maandag al bekend was dat proefproject Purmerend zou worden 

stilgelegd. 

- Wat precies de ‘waslijst aan issues’ is waarom proefproject Purmerend is stilgelegd 

- Waarom niets over deze problemen in de tussentijdse evaluatie staat, terwijl de onderzoekers wel 

met proefproject Purmerend hebben gesproken. 

- In hoeverre al bekend is welke van deze problemen ook spelen in andere proefprojecten van de 

eerste tranche en in aanvragen van de tweede tranche. 

- Wat de minister gaat doen om deze problemen aan te pakken. 

 

Groet, 

 

Daniel, ook namens Julius en Sandra 
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